
Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 

Reģ. Nr.40008023340 

Grostonas iela 6b, Rīga, LV-1013 

 

Padomes sēdes protokols Nr. 17 

 

Rīgā, Grostonas ielā 6b, Rīga, LV-1013 

2014. gada 22. aprīlī, pulksten 10.00 

 

Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF padomes locekļi: Igo Japiņš, 

Edgars Dupats, Olafs Lakučs, Normunds Noreiko, Dace Dimante. 

Uzaicināti: preses sekretārs Toms Markss, BMX menedžeris Artis Ozols, izpilddirektors Jānis 

Sniedze, Riteņbraucēja Kristapa Rūsiņa pilnvarotais pārstāvis - tēvs Gints Rūsiņš. 

Padome sanākusi piecu locekļu sastāvā. Padome ir lemttiesīga. 

Sēdi vada: Igo Japiņš  

Protokolē: Toms Markss 

Padomes sēdes vadītājs I.Japiņš izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes darba kārtībā 

šādus jautājumus: 

 

1. G.Rūsiņa iesnieguma izskatīšana.; 

2. I.Stradiņa iesniegtās tāmes izskatīšana - D. Dimante; 

3. DPA komandas iesnieguma izskatīšana – D. Dimante; 

4. Par LOK piešķirtā finansējuma plānoto izlietojumu 2014.gadam - D. Dimante; 

5. Dažādi 

Licenču izsniegšanas noteikumu maiņa - D. Dimante; 

Atskats uz LRF biedru kopsapulci 
  

1.G.Rūsiņa iesnieguma izskatīšana.  
Padomes locekļi tiek iepazīstināti ar G. Rūsiņa iesniegumu, kurā lūgts izvērtēt LRF 

treneru padomes lēmumu - piešķirt viena gada diskvalifikāciju sportistam Kristapam 

Rūsiņam. E. Dupats ierosina abām pusēm izteikt savu viedokli par lietas būtību. G. 

Rūsiņš uzskata, ka LRF treneru padomes pieņemtais lēmums ir bijis vienpusējs un 

nav ņemts vērā otras puses viedoklis. G. Rūsiņš uzskata, ka pārkāpums nav tiks 

būtisks, lai K. Rūsiņu diskvalificētu. Treneris O. Gailišs uzskata, ka pārkāpumi no K. 

Rūsiņa puses ir bijuši atkārtoti. 2014.gada 2. janvāra incidents noticis citu treniņa 

biedru klātbūtnē. O. Gailišs uzskata, ka LRF treneru padomes pieņemtais lēmums 

diskvalificēt sportistu uz vienu gadu ir pamatots. Padomes locekļi pieņem zināšanai 

G. Rūsiņa un O. Gailiša viedokļus.  
 

Padome, balsojot Normundam Noreiko, Igo Japiņam, Olafam Lakučam, Dacei Dimantei 

un Edgaram Dupatam par, NOLEMJ:  

1.1 Uzdot treneru padomei turpmāk nepieļaut situāciju, ka lēmumi tiek pieņemti vienpusēji, 

neuzklausot otras puses viedokli. 

1.2 Diskvalificēt K. Rūsiņu uz vienu gadu, šajā laika periodā neizsniedzot licenci. 

 

2. I.Stradiņa iesniegtās tāmes izskatīšana – D. Dimante; 
LRF Padomes locekļi diskutē par I. Stradiņa iesniegto tāmi riteņbraukšanas grāmatas 

izveidošanai. I. Japiņš ierosina no LRF budžeta līdzekļiem finansējumu grāmatas tapšanai 

sadalīt trijās daļās, katru gadu atvēlēt noteiktu summu. D. Dimante informē, ka grāmatu 

plānots pabeigt 2016. gadā. 

 

Padome, balsojot Normundam Noreiko, Igo Japiņam, Olafam Lakučam, Dacei Dimantei 

un Edgaram Dupatam par, NOLEMJ:  



2.1. Pieņemt zināšanai I. Stradiņa iesniegto tāmi. 

2.2. Katru gadu no LRF budžeta līdzekļiem atvēlēt noteiktu summu grāmatas finansēšanai. 

 

3. Kalnu riteņbraukšanas komandas „DPA” iesnieguma izskatīšana - D. 

Dimante; 

D. Dimante klātesošos iepazīstina ar Latvijas kalnu riteņbraukšanas komandas „DPA” 

iesniegumu par Latvijas MTB izlases kandidātu - Pētera Janevica un Matīsa Preimaņa 

- finansiālu atbalstīšanu dalībai pasaules kausa posmos, Eiropas, pasaules 

čempionātos, kā arī mehāniķa un masiera finansēšanai Eiropas čempionāta laikā. 

Padomes locekļi diskutē par LRF nostāju sportistu finansēšanā. E. Dupats izsaka 

viedokli, ka atbildība par izlases sportistu un apkalpojošā personāla finansiālu 

atbalstīšana no LRF līdzekļiem ir MTB izlases galvenā trenera N. Noreiko pārziņā. 
 

Padome, balsojot Normundam Noreiko, Igo Japiņam, Olafam Lakučam, Dacei Dimantei 

un Edgaram Dupatam par, NOLEMJ:  

3.1. Pieņemt zināšanai „DPA” komandas iesniegumu. 

3.2. Noteikt, ka MTB izlases sportistu un apkalpojošā personāla finansēšanas 

izvērtēšana no LRF līdzekļiem ir galvenā trenera N. Noreiko pārziņā. 

 

4. LOK piešķirtā finansējuma plānotais izlietojums 2014.gadam - D. Dimante; 

D. Dimante iepazīstina padomes locekļus ar pozīcijām par LOK piešķirtajiem 

līdzekļiem Latvijas Riteņbraukšanas federācijai. Padomes locekļi un uzaicinātie 

diskutē par LOK piešķirto finansiālo līdzekļu izlietojuma procentuālo sadalījumu. E. 

Dupats ierosina veidot rezerves fondu priekš BMX riteņbraukšanas sacensību 

organizēšanas. 

 
Padome, balsojot Normundam Noreiko, Igo Japiņam, Olafam Lakučam, Dacei Dimantei 

un Edgaram Dupatam par, NOLEMJ:  

Apstiprināt LOK piešķirto līdzekļu izlietojuma sadalījumu: LRF biroja vajadzību 

nodrošināšanai -12 475 EUR, BMX sacensību organizēšanai - 21 000 EUR, Šosejas, MTB un 

Downhill sacensību organizēšanai un tiesnešu apmaksai - 25 000 EUR. 

 
5. Dažādi: 

Licenču izsniegšanas noteikumu maiņa - D. Dimante; 
D. Dimante ziņo par situāciju ar 2014. gada LRF licenču izsniegšanas procesu, norādot uz 

nepilnībām apdrošināšanas numuru norādīšanā no treneru un sporta organizāciju puses. E. 

Dupats ierosina noteikt stingrākus kritērijus licenču izsniegšanā. Padomes locekļi diskutē par 

laiku, kad jāpiesaka licence, kā arī apdrošināšanas polises kopijas pievienošanu licences 

pieteikumam. 

 

Padome, balsojot Normundam Noreiko, Igo Japiņam, Olafam Lakučam, Dacei Dimantei 

un Edgaram Dupatam par, NOLEMJ:  

5.1. Noteikt licences izgatavošanas termiņu - piecas darba dienas pēc pieteikuma 

izsniegšanas. 

5.2. Noteikt, ka licences pieteikumam jābūt aizpildītam pilnībā pēc noteiktās formas, 

kas atrodama LRF mājas lapā www.lrf.lv sadaļā licences. 

5.3. Noteikt termiņu – 20 dienas pirms sacensību sākuma – kad jāiesniedz licences 

pieteikums. 

5.4. Noteikt, ka iesniedzot licences pieteikuma formu, jāpievieno klāt arī derīgas 

apdrošināšanas polises kopija. 

 

Atskats uz LRF biedru kopsapulci 

http://www.lrf.lv/


Padomes locekļi diskutē par aizvadīto LRF biedru kopsapulci. E. Dupats norāda, ka 

nākotnē biedru kopsapulce ir jānodrošina augstākā līmenī.  

 

 

LRF Padome darbu beidz pulksten 12.00. Nākamās LRF padomes sēdes datums tiks 

izziņots ne vēlāk kā divas nedēļas pirms tās sākuma.  
 

Protokolists Toms Markss 

 


